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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem akarják, hogy Európa megduplázza a 
családi pótlékot" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A DK által képviselt Európai Egyesült Államok egyik intézkedése az lesz, hogy az Önök által 
képviselt multikat megadóztatjuk és az ebből származó pénzből európai családi pótlékot fizetünk az
európai családoknak. Az európai családi pótlék egységesen fog járni minden európai családnak, 
legyen az svéd, olasz, lengyel vagy magyar. Ennek az összege nagyjából 15 ezer forint lesz, ami 
nekünk, magyaroknak azt jelenti, hogy nagyjából meg fogja duplázni a jelenlegi családi pótlékot. 
Ez ugye úgy lehetséges, hogy Önök 9 év alatt nem voltak képesek egy forinttal sem megemelni a 
családi pótlékot, Gyurcsány Ferenc volt az utolsó, aki ezt megemelte. Higgyék el nekem, hogy 
minden magyar családnak óriási segítség lesz, amikor az eddigi 12-13 ezer forint helyett az európai 
családi pótlékkal együtt összesen 27-28 ezer forintot fog kapni minden hónapban. Tudom, hogy 
ezek az összegek a luxuskastélyban élő, helikopterrel járó fideszes milliárdosoknak aprópénznek 
számítanak, de a tisztességes magyar családoknak nagy segítséget jelentenének. Főleg abban az 
országban, ahol az Eurostat szerint minden 3. gyerek szegény, ez a helyzet. Az európai családi 
pótlék ráadásul nem fog késni, mint az Önök által késve utalt magyar családi pótlék, mert az 
Európai Unióban meg lehet bízni, ellentétben Önökkel.

Nevezhetik lázálomnak az Európai Egyesült Államokat. Nevezhetik lázálomnak az európai családi 
pótlékot. De ebben a házban mindenki tudja, hogy maximum az a lázálom, hogy Önökkel még 
sokáig az EU tagjai lehetünk. Én a hazámat képviselem, a haza érdeke pedig az, hogy az Európai 
Egyesült Államok tagja legyünk. Amit én teszek, az hazafias kötelesség. De kérem, mondják el: 
miért nem akarják, hogy Európa megduplázza a családi pótlékot?



Budapest, 2019. március 21.

Dr. Oláh Lajos
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